

No. 40501

April 20, 2023

Le 20 avril 2023

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Kenneth Gordon Dahl and  
Taken Acres Farms Ltd.

Kenneth Gordon Dahl et  
Taken Acres Farms Ltd.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

SSC Security Services Corp., Farm Credit  
Canada and His Majesty the King in Right  
of Canada (AAFC)

SSC Security Services Corp., Financement  
agricole Canada et Sa Majesté le Roi du  
chef du Canada (AAC)

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion to serve and file an amended application for leave to appeal is granted. The motion to expedite the motion for a stay of execution is dismissed. The motion for a stay of execution is dismissed without costs. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV4084, dated October 17, 2022, is dismissed with costs to the respondent, SSC Security Services Corp.

La requête pour signifier et déposer une demande d'autorisation d'appel modifiée est accueillie. La requête visant à accélérer le traitement de la requête en sursis d'exécution est rejetée. La requête visant à obtenir un sursis d'exécution est rejetée sans dépens. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV4084, daté du 17 octobre 2022, est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée, SSC Security Services Corp.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.